

PŘEHLED ÚHRAD

DOMOV PRO SENIORY, DOMOV SE ZVLÁŠTNÍM REŽIMEM, SOCIÁLNÍ SLUŽBY VE ZDRAVOTNICKÉM ZAŘÍZENÍ LŮŽKOVÉ PÉČE

Platnost od 1. 1. 2026

Ubytování za kalendářní den	Jednolůžkový pokoj: 380 Kč (tři sta osmdesát korun českých) Dvou a více lůžkový pokoj: 335 Kč (tři sta třicet pět korun českých)	Zahrnuje: • poskytnutí ubytování, • úklid, • praní a drobné opravy ložního prádla a ošacení, • žehlení;
Strava za kalendářní den	290 Kč (dvě stě devadesát korun českých)	Zahrnuje: • minimálně 3 hlavní jídla denně, • pitný režim, • provozní náklady související s přípravou stravy.
Vratka za suroviny za den	116 Kč (jedno sto šestnáct korun českých)	Vratka za suroviny bude Klientovi vrácena za dobu řádně nahlášené nepřítomnosti po odhlášení celodenní stravy v souladu s Domácím řádem.
Úhrada celkem za měsíc	Jednolůžkový pokoj: 20 381 Kč (dvacet tisíc tři sta osmdesát jedna korun českých) Dvou a více lůžkový pokoj: 19 013 Kč (devatenáct tisíc třináct korun českých)	Výpočet úhrady za ubytování a stravu za kalendářní den a měsíc: - jednolůžkový pokoj: 670 Kč krát průměrný počet dnů v měsíci za kalendářní rok, tj. 30,42 (365 dní/12 měsíců) = 20 381,4 = 20 381 Kč - dvou a více lůžkový pokoj: 625 Kč krát průměrný počet dnů v měsíci za kalendářní rok, tj. 30,42 (365 dní/12 měsíců) = 19 012,5 = 19 013 Kč
Péče za měsíc	ve výši přiznaného příspěvku na péči	Dle schopnosti zvládat základní životní potřeby: • pomoc při osobní hygieně nebo poskytnutí podmínek pro osobní hygienu, • pomoc při zvládání běžných úkonů péče o vlastní osobu, • zprostředkování kontaktu se společenským prostředím,

		• sociálně-terapeutické činnosti, • aktivizační činnosti, • pomoc při uplatňování práv, oprávněných zájmů a při obstarávání osobních záležitostí.
--	--	---

V případě, že by Klientovi po zaplacení úhrady za ubytování a stravu podle odst. 6.1.1. Smlouvy a této Přílohy č. 2 za kalendářní měsíc nezůstala částka ve výši alespoň 15 % (patnácti procent) jeho měsíčního příjmu, částky úhrady se poměrně sníží, aby po jejich zaplacení zůstalo Klientovi k dispozici alespoň 15 % (patnáct procent) jeho měsíčního příjmu.

Snížená výše úhrady v případě výpočtu podle ustanovení §73 odst. 3 zákona č. 108/2006 Sb., o sociálních službách, v platném znění, tedy činí:

_____, a to až do dne změny výše příjmů Klienta.